
Zbor
krajevnih
skupnosti

Delegati zbora krajevnih
skupnostt so se na 19. seji
zbrali v polnem številu in izre-
dno živahno sodefovali v raz-
pravi zlasti vtreh točkah dnev-
nega reda. Pri obravnavi pred-
loga rebalansa so povprašali,
če je bilo za nekatere fjubljan-
ske prireditve res (raba porabi-
ti toliko denarja. zlasti pa so
bili nezadovoljni s kratkoobra-
zložitvijo denarne potrebe po
raČunalniku za občinsko upra-
vo, povprašali pa so tudt, Če ne
bi bilo mogoče nekaj denarja
dobiti tudi za krajevne skupno-
sti. Odgovori jih verjetno niso
zadovoljili, tudi zato ne. ker jih
bodo nekaj Sete dobili. Za pri-
hodnja leta pa so si tudi pri

predlogu sprememb proraiu-
na zaželeli dvofazni postopek,
tako kot to velja za sprejem
proračuna.

Najbolj vroča je bila razpra-
va o osnutkih odlokov o spre-
membah in dopolnitvah gone-
ralnega plana urbanističnega
razvoja mesta Ljubljane in ur-
banističnega programa za ob-
močje Ljubljane. Delegati so
najprej pripomnili, da so bili z
obema dokumentoma presla-
bo seznanjeni. čeprav nanju
razen delegata krajevne skup-
nostf Savlje-Kloče ntso imeli
phpomb. An!e PaviČ je odgo-
voril, da je bilo v prostorih ob-
činske skupSČine v času javne
razprave praMično vse pokrito
s kartami, ki so ponazarjale
spremembe in dopolnitve, kra-
jevnim skupnostim pa so po-
sredovali prestikane pomanj-
šave teh kart kot ilustracijo pi-
smenega gradiva.

Zdaj pa o razpravi deleg
iz Savelj: tamkajšnje prebi
ce moftno skrbi njihova usoc
saj so Savije in Kleče v prvon
varstvenem pasu Ijubfjanskega
vodovoda in tako praktično
obsojene na propad, saj tam
niso dovoljene niti novograd
nje, niti dozidave. Ob spreje
manju odloka o zaSčiti podt?
nice so krajanom obljubli
sanacijski program, ki bi p
dvidel možnosti razvoja kn
pa je žal ostalo samo pri obt
bah. Tudi na seji zbora krajc
nih skupnosti ni nihče odg
voril na vpraSanje, kaj bo •
Savljami, pa morda zato vetja
to vprasanje Še enkrat pono-
viti.

Po kraj&i razpravi so sprejeli
predlog odioka o uvedbi zača-
snih ukrepov v tozd Projektiva
inženiring Ljubtjana, povsem
brez razprave pa so se končale
naslednje točke dnevnega re-
da: sprejem predloga odtoka o
merilih za razvrstilevobjektov,
ki so bili zgrajeni brez lokacij-
skega dovoljenja in so bili v
porabi pred 16. aprilom 1979:
spr&jem osnutkov odiokov o
prispevku in pospeševanju
kmetijsiva v naši občini; o
spremembah in dopofnitvah
odfoka o delegiranju delega-
tov v zbore občinske skupšfii-
ne Bežigrad ter obravnava
osnutka smernic o politiki ure-
sničevanja družbenega plana
Ljubljane 1976-80 za leto
1980. Žat tudi predlogov in
vprašanj delegatov ni biloi


